
Bestyrelsesmøde på Ejerslev Havn 10-6-2024

Bestyrelsen + festudvalget deltog fuldtalligt.

Eneste punkt var den forestående havnefest på lørdag.
Vi er noget bekymrede for antallet af solgte billetter. Kun 35 har ved fristens udløb tilmeldt
sig. Vi skal gerne sælge min. 50 stk. for at få balance i regnskabet.
Så vi drøftede om vi skulle aflyse det hele eller fortsætte, men vi kørte videre.


